



## VEST-AGDER SKYTTERSAMLAG

DATO 28.11.2023

1

### Referat fra styremøte 16.11.2023 kl. 1900, Lølandsveien 429, 4520 Lindesnes

(heime hos Sondre på Vigmostad)

**Sendt til:** Viggo Hanssen, Audun Rossevatn,

Sondre Svinstad, Kasserer Jane Vigemyr Johnsen (i tillegg som vararepr.)

1.varamedlem: Steinar Skoland

Ungdomsleder: Marianne Rossevatn

Ikke møtt: Christopher Haddal og Fred Erik Berge

Varamedlemmer møter etter særskilt innkalling.

- Sak 20: Regnskap 2023  
**Godkjent av styremøtet, overleveres til revisorer.**
- Sak 21: Budsjett 2024  
**Styret ble enige om budsjett for de enkelte postene og forslaget framlegges på Ombudsmøtet.**
- Sak 22: Bevertning Ombudsmøtet, pris for ombudsmenn.  
**Mottatt tilbud fra Rosfjord Strandhotell, kr. 745,- som er samme beløp pr. ombud som i fjor. Samlaget sender faktura til skytterlagene på kr. 375,- pr. ombud som har møtt. Tilsvarende for de som unnlater å melde avbud innen rimelig tid før møtet.**
- Sak 23: Invitere evt. gjester til Ombudsmøtet? Invitasjon sendt HV-08, ikke svart.  
**Har mottatt bekreftelse på at de har mottatt invitasjonen, men fortsatt ingen tilbakemelding om at de stiller.**
- Sak 24: Gjennomføringsplan for Ombudsmøtet.  
**Tar sikte på å gjennomføre som i fjor.**
- Sak 25: LDKS 15m Mandal og Holum 20. – 21. januar 2024  
**Gjennomføre stevnet i henhold til regler for kretsen hvor leder i kretsen tar ansvar for premiering.**
- Sak 26: Nytt fat for Banekarusellen anskaffet.  
**Nytt fat er anskaffet. Pokal for 200/300m og 15m må anskaffes. Krystallpremier som hittil er benyttet er utgått fra leverandør. Audun forsøker å finne ny leverandør av krystall.**
- Sak 27: Er det noen som bør få en påskjønnelse av samlaget på Ombudsmøtet?  
**Nei, ingen innspill mottatt.**
- Sak 28: Aktivitets-stimulerende tiltak.  
**Ungdomsleder foreslår opplegg med overnatting, quiz, badeland, golf osv. Luftes for ungdomsledere i lagene og mulig gjennomføring.**



## VEST-AGDER SKYTTERSAMLAG

DATO 28.11.2023

Eventuelt: Banekontakten  
**Audun orienterte om generell status for regionen. Tar sikte på å gjennomføre inspeksjon på flere baner neste år. Rutiner i lagene bør skjerpes betydelig framover og en kan ikke se bort fra hyppige kontroller fra myndighetene (politi og miljømyndighet).**

### Klassestrukturen

**Forslag fra DFS/TSU var sendt ut i forkant. Enige om at dette tas til drøfting/diskusjon under andre del av Ombudsmøtet. Etter innledning bør en dreie diskusjonen til å sette søkelys på klasse for klasse.**

**Foreslår at det opprettes et utvalg på 3 (eller 4) personer som kontaktes før møtet. Disse bør i størst mulig grad representere bredest mulig.**

**Forslag om at samlagsleder er møteleder og ungdomsleder er referent.**

**Omtrent 1 til 2 uker etter ombudsmøtet samles utvalget for å utforme et konkret innspill som samlagsleder sender til DFS før 1. januar 2024.**

Invitasjon til å søke Nordisk mesterskap 2025

**Ikke behandlet i styret på dette møtet.**

Med vennlig hilsen  
Viggo Hanssen